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Bevezető 

Az elmúlt időszakról először időrendi, majd szakterületi szinten számolok be. Az előző Küldöttgyűlés 
óta nem telt sok idő, viszont elég tartalmasnak mondható. Természetesen igyekeztem most is a 
lehető legjobban végezni munkámat. 

Időrendi bontás 

2012. február 21. – Küldöttgyűlés 

2012. február 22. – Megbeszélés a Matematikai Múzeum vezetőjével 

2012. február 24. – PÍ-napi túra projektindító 

2012. február 29. – Biológia Szacs ülés 

2012. március 1. – Senior válogató (BGGYK HÖK) 

2012. március 5. – Választmány 

2012. március 7. – Választmány 

2012. március 8. – Intézeti Tanács 

2012. március 8. – MATSZACS ülés 

2012. március 9-11. – TTK HÖK Bevonó tábor 

2012. március 12. – Választmány 

MATSZACS 

A Matekos Teadélutánok ebben a félévben is elindultak. A Matematikai Múzeum vezetője, Holló-
Szabó Ferenccel új arculatot szeretne adni a Teadélutánoknak; kevesebb tea -> több matematika. Ezt 
a szakterületi csoport bevonásával képzeli el. Ezért a teadélutánok szervezőit lecserélte Szacs 
tagokra. Az új felelős Dienes Petronella. Természetesen az egyeztetés és a szervezés folyamatos, 
nagyon sok kontaktot kaptunk, potenciális előadókat, kiállítókat, cégeket.  

MASZAT indulásának első hetében még nem, de utána már a Múzeumban volt megtartva. A 
korrepetitorok nem kaptak kulcs felvételi jogot a volt dohányzóhoz. Jelenleg 3 ember (kisKuti, Nelli, 
én) rendelkezik ezzel a joggal a SzaCsból. 

Legtöbb időt a PÍ-napok szervezésével töltöttük. Mára kialakult a koncepció, a feladatok nagy 
hányadában a felelősök megvannak, a hirdetések levlistán, facebookon, plakátokon és szóban 
megtörténtek. Természetesen az utolsó napokban is erre még nagy hangsúlyt fektetünk. Minden 
kedves érdeklődő hallgatót szeretettel várunk! Részletek itt: http://matszacs.elte.hu  



A március 22-én megrendezésre kerülő Matek-Biosz barátság bulinak a szervezése is megkezdődött. 
Örülünk, hogy a bioszosok részéről is vannak aktív tagok, azt gondolom, jól halad az együttműködés. 
A projekt felelőse részünkről: Kuti Péter és Nagy Richárd, bioszról: Fedor Flóra Zsófia. 

Az Intézet részéről több új megkeresés is érkezett. Március 14-ére szerveznek egy öregdiák-
találkozót, ahol végzett matematikusok, tartanak majd egy rövid előadást jelenlegi munkájukról, 
utána pedig kötetlen beszélgetés formájában állnak az érdeklődő hallgatók szolgálatára. Nagyon 
hasznosnak találjuk ezt az ötletet, ugyanis sok esetben az ide járó hallgatók sem tudják, hogy mit is 
csinál egy matematikus. 

Frank András igazgató úr segítségünket kérte, hogy szervezzünk egy fórumot az első éves 
hallgatókkal, ahová ő maga is ellátogatna. A téma első sorban az oktatók minőségéről szólna, 
mennyire vannak megelégedve a hallgatók, ugyanis az igazgató teljesen alkalmatlannak tartja az erre 
a célra szolgáló OMHV-t. Továbbá annak az okát kívánnák feltérni, hogy miért „csúsznak” a hallgatók 
ilyen nagy arányban. Ennek a feladatnak az elvégzése során nagyon oda kell figyelni a megfelelő 
kommunikációra, hiszen ez elég érzékeny terület mindenki számára. 

Megszületett a MATSZACS-os toll. Köszönjük a lehetőséget a TTK HÖK-nek, tervezést Habai Daninak, 
a közvetítést Szellák Zsaninak, a megrendelést Ivancsó Verának! 

A hétvégén részt vettem a Bevonó táborban. Elmondható, hogy jól sikerült a tábor, örömömre 
szolgál, hogy 6 bevonandóval bővítettük a létszámot, ennél több jelentkező is volt, de sokan nem 
tudtak eljönni betegség vagy más elfoglaltság miatt. A résztvevők véleményem szerint nagyon jó 
képességűek, elmondásuk alapján pedig nagyon lelkesek és tettre készek. A tábor második napján 
egy alapítványos szekciót tartottam, erről később még fogok írni. Szintén pozitív élmény volt, hogy a 
szakterületi koordinátoroknak is mindig volt közös program, feladataik összhangban volt a tábor 
tematikájával. Ezt megünnepelendő, egy nem kért prezentációt is perforáltunk a bevonandóknak és a 
szervezőknek.  

Delegáltságaimnak egy választmány kivételével eleget tettem. Dukán András Ferenc, Ivancsó 
Veronika és Kuti Péter nem hiányzott a 8-ai Intézeti Tanácsról. 

A csoport számára februárban jelentettem be, hogy a márciusi KGY-n lemondok a szakterületi 
koordinátorságomról és választmányi delegáltságomról. Egy megkeresés érkezett hozzám. Kuti Péter 
pályázatának egy korai verzióját már elküldte a SzaCs tagoknak. Szakterületi csoport ülésünkön 
szavaztunk is a személyéről. Örömömre szolgál, hogy egyhangúan támogatja a SzaCs, beleértve a 
képviselőket is. 

Az utolsó általam tartott SzaCs ülésen összesen 18-an vettek részt, rég nem volt ekkora a létszám. 
Remélem ennek oka nem csak a távozásomnak köszönhető. A jövőbe tekintve abszolút pozitívnak 
látom a SzaCs helyzetét. Bár csupán kb. fél évig voltam tisztségben, azt gondolom sok mindent 
sikerült megvalósítani, természetesen voltak/vannak még célok, amik nem teljesültek. Ennek okát 
abban látom, hogy nem olyan helyzetből indultunk, mint amilyenben most vagyunk. A folyamatos 
bevonás megtette hatását, mint ahogy ez meg is mutatkozott a bevonó táborban. Azt gondolom, 
hogy egy nagyon ütőképes, karakteres egyénekkel rendelkező, összetartó csapatot vehet át a 
következő szakterületi koordinátor. Emellett továbbra is szívesen segítek, próbálok részt venni a 
szakterület életében. 



Köszönöm az elmúlt időszakot, nagyon hasznos volt számomra, sokat tapasztaltam, de ennek 
ellenére boldogan tekintek vissza erre az időre!  

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Kérdésed, észrevételed boldogan fogadom! 
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